
 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie ekonomickej a správy majetku pri MsZ  

v Banskej Štiavnici, konaného dňa 12.02.2025 

 

Prítomní členovia komisie:    

RNDr. Pavel Bačík   predseda komisie 

Ing. Matúš Turányi   člen komisie 

Mgr. Viktória Majer                           člen komisie 

Ing. Mgr. Ján Krátky                          člen komisie                            

 

        Neprítomní členovia komisie: 

Mgr. Mikuláš Pál   podpredseda komisie 

 

Program:  

1. Otvorenie   

      2.   Návrh rozpočtu na rok 2025-2027  

      3.   Rôzne 
 

Po zvážení všetkých pripomienok členov komisie a predložených návrhov prijala komisia 

ekonomická a správy majetku k prerokovanému materiálu nasledovné stanovisko: 

 

        1.)  Zasadnutie otvoril, prítomných privítal predseda komisie RNDr. Pavel Bačík a zároveň 

             skonštatoval, že komisia je uznášania schopná. Oboznámil prítomných s programom   

             zasadnutia.   

 2.)  Návrh rozpočtu na rok 2025-2027 

             K danému bodu boli vznesené nasledujúce pripomienky: 

             a, Ekonomická komisia navrhuje MsZ vypracovať poradovník investičných akcií na rok  

                 2025 podľa priorít a tieto akcie realizovať z kapitálových výdavkov postupne v priebehu  

                 roka 2025 až po naplnení kapitálových príjmov.  

             b, Ekonomická komisia navrhuje po schválení záverečného účtu za rok 2024 a prevode 

                 prebytku rozpočtu a prebytku finančných operácií do rezervného fondu mesta  

                 začleniť rozpočtovým opatrením rezervný fond do rozpočtu mesta na rok 2025  

                 na spolufinancovanie rekonštrukcie Kultúrneho centra 
      Komisia ekonomická a správy majetku predložený návrh schváliť. 

      Za 3         Proti   0      Zdržal sa  1  

 

      3.)   Rôzne 

             Komisia ekonomická a správy majetku navrhuje nahradiť predaj majetku mesta formou  

             verejnej obchodnej súťaže predajom majetku mesta formou verejnej dražby z dôvodu  

             zefektívnenia predaja a dosiahnutia čo najvyšších výnosov z predaja.  

           Za   4        Proti    0      Zdržal sa    1  

 

 

 

 

 

                  RNDr. Pavel Bačík,  v. r. 

predseda komisie ekonomickej a správy majetku 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Sláviková 

V Banskej Štiavnici 12.02.2025 


